
ZÁPISNICA

zo 16. zasadnutia Obecného zastupitel'stva v Nižnom Krucove konaného dna
16.12.2016 v zasadacke OCÚNižný Krucov

Prítomní: podla prezencnej listiny, zaciatok o 17.00hod.
Program:

1. Schválenie návrhu programu.
Návrh na uznesenie.

2. Urcenie overovatelov, návrhovej komisie a zapisovatelov.
Návrh na uznesenie.

3. Kontrola plnenia uznesení.
Berú na vedomie.

4. Schválenie pripojenia obce Nižný Krucov na telekomunikacnú siet-UPC.
Návrh na uznesenie.

5. Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dna 14.1O.2016-spis.zn.PD 86/16/7713-6.
Návrh na uznesenie

6. Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 89/16/7713-5.
Návrh na uznesenie.

7. Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 88/16/7713-5.
Návrh na uznesenie.

8. Schválenie dotácie na 1 dieta, ktoré navštevuje CVC na rok 2017.
Návrh na uznesenie.

9. Návrh plánu kontrolnej cinnosti na 1. polrok 2017.
Návrh na uznesenie.

10.Návrh na 2. rozpoctové opatrenie rozpoctu obce Nižný Krucov na rok 2016.
Návrh na uznesenie.

11.Návrh na schválenie rozpoctu obce na rok 2017.
Návrh na uznesenie.

12. Interpelácia poslancov.
13.Diskusia.
14.Záver.

K bodu c. 1 Schválenie návrhu Dr02:ramu.
Poslanec OZ Marek Rybarcák navrhuje ako bod c.3 Harmonogram zasadnutí OZ na rok
2017. Marek Rybarcák navrhuje body c. 9,10,11 preložit na najbližšie zasadnutie OZ
z dôvodu, že návrhy neboli zverejnené 15 dní pred rokovaním OZ, ktoré sa bude konat
13.1.2017o 17:00 hod a body c. 5,6,7 listy prokurátorov do jedného bodu.

1. Schválenie návrhu programu.
Návrh na uznesenie

2. Urcenie overovatelov, návrhovej komisie a zapisovatelov.
Návrh na uznesenie

3. Návrh na schválenie harmonogramu zasadnutí OZ na rok 2017.
Návrh na uznesenie

4. Kontrola plnenia uznesení.
Berú na vedomie

5. Schválenie pripojenia obce Nižný Krucov na telekomunikacnú siet-UPC.
Návrh na uznesenie
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6. Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dna 14.10.2016-spis.zn. PD 86/16/7713-6.
Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 89/16/7713-5.
Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 88/16/7713-5.
Návrh na uznesenie

7. Schválenie dotácie na 1 dieta, ktoré navštevuje CVC na rok 2017.
Návrh na uznesenie

8. Interpelácia poslancov.
9. Diskusia.
10.Záver.

Návrh na uznesenie k bodu c.1: Schválenie návrhu programu
Uznesenie císlo: 34/2016
Obecné zastupitelstvo obce Nižný Krucov
SCH V A ~UJE program obecného zastupitelstva.

Hlasovanie
Za hlasovali: Marek Rybarcák, Ján Hermanovský, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Ján Caraba
Proti: O
Zdržal sa: O

Mgr. Vladimíra Hermanovská
starostka obce

K bodu c.2 Urcenie overovatel'ov. návrhovei komisie a zaDisovatelov.
.

Zasadnutie Obecného zastupitelstva otvorila a viedla starostka obce Mgr. Vladimíra
Hermanovská. Následne po tom privítala starostka obce pracovnícky OCÚp. Ivanu Vacelovú
a p. Zuzanu Boršcovú Žipajovúa ostatných prítomných hostí. Konštatovala, že sú prítomní
poslanci: Ján Caraba, Pavol KäJ.man,Marek Rybarcák, Pavel Gedor, Ján Hermanovský
a hlavný kontrolór obce Bartolomej Marcincin. Na základe prítomnosti starostka obce
skonštatovala, že sme uznášania schopný. Za overovatelov bol urcený p. . Návrhová
komisia: . Za zapisovatela bola schválená n~ notebooku p. Ivana Vacelová a do zošita p.
Zuzana Boršcová Žipajová.

Návrh na uznesenie k bodu c.2: Urcenie overovatelov, návrhovej komisie a zapisovatelov

Uznesenie císlo 35/2016
Obecné zastupitelstvo obce Nižný Krucov

1. schvaluje: návrhovú komisiu Ján Hermanovský a Ján Caraba

2. urcuje;.-zaoverovatelov zápisnice: Pavol Kalman a Pavel Gedor

za zapisovatelov zápisnice na notebooku: Ivana Vacelová
do zošita: Zuzana Boršcová Žipajová

2



Hlasovanie
Za hlasovali: Marek Rybarcák, Ján Hermanovský, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Ján Caraba
Proti: O
Zdržal sa: O

Mgr. Vladimíra Hermanovská
starostka obce

K bodu c. 3 Harmonol!ram zasadnutí OZ na rok 2017
Harmonogram zasadnutí predložil Marek Rybarcák. Starostka obce precítala harmonogram
zasadnutí OZ na rok 2017. Harmonogram OZ sa prikladá k zápisnici.

Návrh na uznesenie k bodu c.3: Kontrola plnenia uznesení.

Uznesenie císlo 36/2016
Obecné zastUpitelstvo obce Nižný Krucov
SCH V AL UJE harmonogram zasadnutí OZ na rok 2017
Hlasovanie
Za hlasovali: Marek Rybarcák, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Ján Caraba
Proti: O
Zdržal sa: Ján Hermanovský

Mgr. Vladimíra Hermanovská
starostka obce

K bodu c. 4 Kontrola Dlnenia uznesení.
HK obce doteraz nie je zverejnená zápisnica z OZ 23.8.2016 a nie sú zverejnené uznesenia
z tohto zastupitelstva a ani nemaju císla. Nemáme rozhodnutia súdu. Nikto nemôže zrušit
uznesenia iba súd. Sú sistované uznesenia, ale sú neplatné. Prokurátor o tom nemôže
rozhodovat. Aj pani starostka je riešená na prokuratúre aje tu. Návrhová komisia mala urobit
uznesenie už z císlom, uznesenie o ktorom chcete hlasovat. Vy nehlasujete za uznesenie ale
za návrh.
Uznesenie císlo 32 hovorí o návrhu 1. rozpoctového opatrenia obce Nižný Krucov z 25.11.
2016, ktoré sistovala starostka obce, ktorého opätovne schval'ovanie prebieha na tejto schôdzi

Hlasovanie za potvrdenie tohto uznesenia
Za hlasovali: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák
Proti: O
Zdržal sa: Ján Hermanovský

Uznesenie 33/2016 hovorí o návrhu odvolania HK obce Nižný Krucov z 25.11.2016

Hlasovanie za potvrdenie tohto uznesenia
Za hlasovali: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák
Proti: O
Zdržal sa: Ján Hermanovský
K bodu C.SSchválenie DriDoienia obce NižnÝKrucov na telekomunikacnú siet,-upd
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----

Na minulom zasadnutí OZ p. Rímsky prezentoval návrh fIrmy UPC a návrh zmluvy poslal
obci Nižný Krucov na e-mail. HK hovorí, že bod 6.10 treba zmenit obec Sol na obec Nižný
Krucov. V bode 6.10 doplnit, že po vzájomnej dohode prenajímatela a nájomcu. HK hovorí,
že môžeme ju schválit, ale treba doplnit vybodkované polia.
Návrh na uznesenie k bodu c. 5: Schválenie pripojenia obce Nižný Krucov na
telekomunikacnú siet-UPC a podpísanie zmluvy v clánku 6 6.10 treba zmenit obec Sol na
obec Nižný Krucov. V bode 6.10 doplnit, že po vzájomnej dohode prenajímatela a nájomcu.
HK hovorí, že môžeme ju schválit, ale treba doplnit vybodkované polia.

Uznesenie císlo 37/2016
Obecné zastupitelstvo obce Nižný Krucov
Schválenie pripojenia obce Nižný Krucov na telekomunikacnú siet UPC a v clánku 6 v bode
6.10 doplnit, že po vzájomnej dohode prenajímatela a nájomcu.
Hlasovanie
Za: Ján Cm:.aba,Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák, Ján Hermanovský
Proti: O
Zdržal sa: O

Mgr. Vladimíra Hermanovská
starostka obce

K bodu c. 6 Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dna 14.10.2016-spis.zn.PD
86/16/7713-6

Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.10.2016-spis.zn. PD 89/16/7713-5.
Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.10.2016-spis.zn.PD 88/16/77133-5.

Starostka obce hovorí, že prokurátorka žiadala poslancov OZ, aby sa k tomu vyjadrili a nie
HK obce. Poslanec OZ Ján Caraba hovorí prítomným o obsahu daných listov. Poslanec OZ
Ján Caraba chce uviest do zápisnice správu, ktorú precítal. Starostka hovorí poslancom, že sa
môžu hanbit. Starostka hovorí, že sa natrápila a všetko vybavila. HK obce má len poradný
hlas. Starostka hovorí HK obce, ak máte stiahnutý celý obecný pocítac, ako to, že ste tam
nenašli štatút obce. Starostka obce hovorí, že poslancov na OZ netreba, ale nech len pošlú HK
obce. Chce sa vyjadrit aj zástupca starostky obce Ján Hermanovský poslanci zavádzajú
obcanov, poznajú zákony a nevedia nic, sú hlupáci.

Návrh na uznesenie k bodu c.6 : budú priložené k zápisnici
Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dna 14.10.2016-spis.zn. PD 86/16/7713-6.
Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 89/16/7713-5.
Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.10.2016-spis.zn.PD 88/16/77133-5.

Návrh na formuláciu uznesení

Bod c .1,2 berie OZ na vedomie
Hlasovanie
Za: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák,
Proti: Ján Hermanovský
Zdržal sa: O
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Bod c. 3 ukladá
Hlasovanie

Za: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák,
Proti: Ján Hermanovský
Zdržal sa: O

Bod cA OZ berie na vedomie
Hlasovanie
Za: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák, ,J,WB<> :u:lw.~ld
Proti: Ján Hermanovský
Zdržal sa: O

Bod c.5
Hlasovanie
Za: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák, Ján YgRíP~RQ'{EldT
Proti: Ján Hermanovský
Zdržal sa: O

Bod c.6 ukladá
Hlasovanie
Za: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák
Proti: Ján Hermanovský
Zdržal sa: O

Bod c.7
Hlasovanie
Za: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek RybarÚk
Proti: Ján Hermanovský
Zdržal sa: O

K bodu c. 7 Schválenie dotácie na 1 diet'a ktoré navštevu.e CVC na rok 2017 .
Starostka poslala e-mailom podklady poslancom OZ. Spolu navštevuje eve 23 detí. evc
spadá pod mesto Vranov nad Toplou. Môžete to schválit alebo nie. My sme to prerokovali
na OZ už v roku 2013. Podalšie roky sme už neposielali lebo vraj tie peniaze nešli detom.
Poslanci Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor a Marek Rybarcák dávajú návrh na ciastku
30Eur a poslanec Ján Hermanovský navrhuje 20 Eur. Poslanci OZ sa dohodli na ciastke na
jedno dieta 25 Eur
Návrh na uznesenie k bodu c.8 : Schválenie dotácie na 1 dieta, ktoré navštevuje evc na rok
2017.

Uznesenie císlo 38/2016

S e H V A L UJE dotáciu na 1 dieta, ktoré navštevuje evc na rok 2017 - 25 Eur.

Hlasovanie:

Za: Ján Caraba, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Marek Rybarcák, Ján Hermanovský
Proti: O
Zdržal sa : O
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Mgr. Vladimíra Hennanovská
starostka obce

K bodu c. 8 Intervelácia poslancov

K bodu c. 9 Diskusia.

Ján Hennanovský navrhuje, aby sa urobila nejaká klubovna pre mladých. Ci by sme to
nemohli otvorit cez prázdniny. Ján Caraba hovorí, že mi nemáme nijaké problémy nám je to
jedno. Ján Candik sa pýta: ci by sa nedala upravit cesta k cintorínu lebo ak tam idú dve auta
tak sa tam nevojdu. Jozef Marcincin hovorí, že by trebalo upozornit rodicov detí, aby nenicilo
ihrisko. Treb.asa mládeži venovat. Marta Marcincinová hovorí, že naše deti sa nemajú kde
hrat lebo tu chodili hrat futbal cudzí ludia z Vranova nad Toplou. Ján Hennanovský hovorí,
ci by sme nedali infraštruktúru až po Sposoba, aby sa mohli mladí ludia budovat popod hum.
Boroš Ondrej a Daniel sa pýtajú o infraštruktúru popod hum, lebo by si tam chcel postavit
dom. Poslanci OZ navrhujú, aby dali žiadost na elektrárne ako sa vyjadria. Ondrej Boroš
hovorí, aby sa zistila cena projektu. P. Kandala urobí projekt pre celú obec. HK sa pýta, kto je
Slávka Mydlová a zaco sme jej zaplatili 800 Eur.Starostka obce hovorí, že sú to relaxacné
služby, ktoré sú hradené zo sociálneho fondu, ktorý tvoria zamestnanci obce.

K bodu c. 10Záver.

V závere starostka obce podakovala prítomným za úcast a zasadnutie o 18.55hod. ukoncila.

Zapísal:

.............................................. Overovatelia: .....................................
Zuzana Boršcová Žipajová Pavol Kalman

.............................................. ......................................
Ivana Vacelová Pavel Gedor

Návrhová komisia: ..............................................
Ján Hennanovský

................................................
Ján Caraba

......................................................

Mgr. Vladimíra Hermanovská
starostka obce
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